
 

 

ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Για την καθυστέρηση στην έναρξης της δακοκτονίας 

Για άλλη μια χρονιά υπήρξε μεγάλη καθυστέρηση στην έναρξη της δακοκτονίας με 
αποτέλεσμα και λόγω των καιρικών συνθηκών να έχει υπάρξει μεγάλη προσβολή 
του καρπού από τον δάκο. 

Επερωτάσθε: 

α Γιατί υπήρξε αυτή η μεγάλη καθυστέρηση; 

β Σε πόσα και ποιά χωριά εφαρμόζεται το πρόγραμμα δακοκτονίας; 

γ Αν έχουν τοποθετηθεί δακοπαγίδες; 

δ Αν υπήρξε ανάλογη καθυστέρηση και στα άλλα νησιά; 

 

 

Κέρκυρα 25/7/18 Θ. Γουλής 

 Γ. Κορφιάτης 


